

Customs notice No. (07/2026)

**Regarding the exemption of AGM and EFB
automotive batteries from the list of goods subject
to anti-dumping duties imposed under customs
notice no. (10/2023)**

Further to Customs Notice No. (10/2023) regarding the continued imposition of final anti-dumping duties on imports into the GCC countries of automotive batteries originating in or exported from the Republic of Korea, and based on the letter issued by the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs and Ports Security, reference No. (99/50899) dated March 24, 2026, which includes the correspondence of the Ministry of Foreign Trade No. (ق.ت.د/إزم.م.م.ض/2026/17) dated March 12, 2026, concerning the anti-dumping duties imposed on imports into the GCC countries of electric accumulators (battery groups) with a capacity ranging from 35 to 115 ampere, of the types used for starting piston engines (automotive batteries), originating in or exported from the Republic of Korea.

The following has been decided:

Article (1)

AGM and EFB automotive batteries shall be exempted from the list of goods subject to the anti-dumping duties imposed under Customs Notice No. (10/2023) regarding the continued imposition of final anti-dumping duties on imports into the GCC countries of automotive batteries originating in or exported from the Republic of Korea.

إعلان جمركي رقم (07/2026)

**بشأن استثناء بطاريات السيارات نوعي AGM و EFB من
قائمة البضائع التي تطبق عليها رسوم الاغراق المفروضة
بموجب الإعلان الجمركي رقم (10/2023)**

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (10/2023) بشأن استمرار فرض رسوم نهائية لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من بطاريات السيارات ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية كوريا، وبناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ مرجع رقم (50899/99) المؤرخ 24/مارس/2026م والمتضمن خطاب وزارة التجارة الخارجية رقم (ق.ت.د/إزم.م.م.ض/2026/17) المؤرخ 12/مارس/2026 بشأن رسوم الإغراق المفروضة على واردات دول المجلس من منتج مدخرات (جماعات) كهربائية ذات سعة 35 إلى 115 أمبير من الأنواع المستعملة للإطلاق الحركة للمحركات ذات المكابس (بطاريات السيارات) ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية كوريا.

فقد تقرر ما يلي :

المادة (1)

تستثنى بطاريات السيارات نوعي AGM و EFB من قائمة البضائع التي تطبق عليها رسوم الاغراق المفروضة بموجب الإعلان الجمركي رقم (10/2023) بشأن استمرار فرض رسوم نهائية لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من بطاريات السيارات ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية كوريا.

Article (2)

المادة (2)

This notice shall come into effect from the date of its issuance, and all concerned departments shall take the necessary measures to implement it, each within its respective jurisdiction.

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Dr. Abdulla Busenad
Director General



د. عبدالله بوسناد
المدير العام

Issued on: 08/04/2026

صدر بتاريخ: 08/04/2026